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Hvězda ze SuperStar chce ordinovat na Bulovce
Bulovka - Fanoušci a zejména fanynky pěvecké soutěže Česko hledá SuperStar začnou možná brzy dávat před jinými
zdravotnickými zařízeními přednost nemocnici na Bulovce.
Na kožní oddělení by tam totiž jako lékař rád nastoupil jeden z finalistů minulého ročníku soutěže Ali Amiri.
„Ještě to není jisté, ale vypadá to tak. Uvidíme, jestli se s vedením shodneme na časových záležitostech,“ uvedl
šestadvacetiletý zpěvák, který pochází z Kuvajtu. Medicínu vystudoval na Univerzitě Karlově v Plzni a diplom slavnostně
převzal letos v červenci v pražském Karolinu. Amiri doufá, že ani kvůli náročnému povolání lékaře nebude muset skončit
s pěveckou kariérou.
Proto se také rozhodl zůstat v hlavním městě, i když kvůli tomu musel trochu slevit ze svých medicínských profesních
plánů. „Chtěl jsem dělat plastickou chirurgii, ale musel bych dva roky pracovat ve všeobecné chirurgii, na kterou jsem
nemohl v Praze najít místo. Musel bych se odstěhovat šedesát kilometrů od Prahy, což je daleko,“ vysvětlil zpěvák. Za
pár týdnů totiž začne spolu s dalšími zkoušet muzikál Angelika a počítá s tím, že příprava mu zabere dost času. „S
dojížděním bych to nestíhal,“ uvedl. Nakonec si tedy vybral kožní specializaci.
„Jsem mladý člověk. Když mě nebude bavit, můžu dělat něco jiného. Myslím, že jsem dobrý doktor,“ podotkl.


